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ZAPISNIK  
SA 29. SJEDNICE VMO VOJAK 

 

 

29. sjednica VMO Vojak održana je 16. prosinca 2021. (četvrtak) s početkom u 17 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 

 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Marino Mataija, predsjednik VMO 
- Doris Kušić, članica VMO 
- Saša Muschet, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 

 
Sjednici nisu su bili nazočni: 
- Nikola Dujić, zamjenik predsjednika VMO 
- Mirko Pauletić, član VMO 
 
 
Zapisnik sa 28. sjednice usvojen je jednoglasno. 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
 

DNEVNI RED 
 

1. Financijski plan i Plan rada Vijeća MO Vojak za 2022. godinu 
2. Dan MO- izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti 
3. Doček Sv. Nikole- izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti 
4. Kreativne radionice- dogovor oko programske aktivnosti 
5. Okućnice- dogovor oko programske aktivnosti 
6. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
7. Tekuća komunalna problematika 
8. Razno 

 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 

AD 1 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak u 2022. godini planira održati 3 programske aktivnosti- 

Kreativne radionice, Dan MO i Doček Sv. Nikole. Programska aktivnost Kreativne 
radionice obuhvaća dvije radionice namijenjene djeci školskog uzrasta koje će se održati 
u ožujku i prosincu. Vrijednost za realizaciju programa iznosi 1.400,00kn.  



 
 Dan MO obilježiti će se u rujnu, a obuhvaća edukativnu radionicu za djecu, rekreativnu 

utrku ulicama mjesnog odbora, eko sajam te polaganje vijenaca. Ukupna sredstva 
potrebna za realizaciju programa iznose 8.850,00kn. Početkom prosinca 2022. godine 
održati će se programska aktivnost Doček Sv. Nikole. Za prijavljenu djecu predškolskog 
uzrasta s područja mjesnog odbora Vojak biti će pribavljeni slatki poklon paketi koji će se 
podijeliti uz prigodni program. Vrijednost programa iznosi 3.500,00kn.  

  

 Zaključak: 
 Na temelju predloženih programskih aktivnosti Vijeće je izradilo Financijski plan i 

Plan rada Vijeća mjesnog odbora Vojak za 2022. godinu čija vrijednost iznosi 
15.400,00kn. Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Financijski plan i 
Plan rada Vijeća mjesnog odbora Vojak za 2022. godinu. 

 
 
 

AD 2 

 Vijeće mjesnog odbora Vojak obilježilo je Dan MO 16. i 27. listopada 2021. godine. U 
sklopu programske aktivnosti i u suradnji s MUP-om Rijeka održana je edukativna 
radionica sigurnosti u prometu za najmlađe stanovnike Vojaka. Nakon radionice djeca su 
mogla iskušati spretnost u vožnji biciklom na poligonu postavljenom u suradnji s Auto 
klubom Rijeka. Na prostoru Sveučilišnog Kampusa održan je jednodnevni eko sajam, a 
programska aktivnost zaključena je polaganjem vijenaca i svijeća na spomenike. Za 
realizaciju je utrošeno 2.461,09kn. 

  

 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon rasprave jednoglasno je 

usvojen Izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti- Dan MO.  
 
 
 

AD 3 

 Vijeće mjesnog odbora Vojak je tradicionalno, kao i svake godine, za najmlađe stanovnike 
Vojaka organiziralo programsku aktivnost Doček Sv. Nikole. Zbog nepovoljne situacije s 
epidemijom virusa COVID-19 programska aktivnost morala je biti prilagođena trenutnim 
epidemiološkim mjerama. Zbog navedenih mjera nije planiran prigodni program te se nisu 
prikupljale kotizacije roditelja, a umjesto poklona s igračkama Vijeće je za svu prijavljenu 
djecu predškolskog uzrasta s područja mjesnog odbora nabavilo slatke poklon pakete. 
Roditelji i djeca su poklon pakete osobno preuzimali u mjesnom odboru Grad Trsat 2. i 3. 
prosinca 2021. godine. 

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon rasprave jednoglasno je 

usvojen Izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti- Doček Sv. Nikole. 
 
 
 

AD 4 

 Vijeće mjesnog odbora Vojak planiralo je u svibnju  2021. godine održati programsku 
aktivnost Uređenje dvorišta OŠ Vladimir Gortan. U sklopu programske aktivnosti trebalo 
se hortikulturno urediti okoliš i dvorište OŠ Vladimir Gortan. Za planiranu programsku 
aktivnost bilo je osigurano 6.550,00kn.  

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Zbog nepovoljne epidemiološke 

situacije uzrokovane epidemijom COVID-19 te preporukama HZZJZ-a o izbjegavanju 



okupljanja većeg broja osoba Vijeće je jednoglasno odlučilo da se od programske 
aktivnosti odustane. 

AD 5 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak planiralo je u 2021. godini održati dvije kreativne radionice u 

suradnji s OŠ Vladimir Gortan. Prva radionica trebala je biti održana u ožujku povodom 
Uskršnjih blagdana, a druga početkom prosinca povodom Božićnih blagdana. 

  

 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Zbog nepovoljne epidemiološke 

situacije uzrokovane epidemijom COVID-19 te preporukama HZZJZ-a o izbjegavanju 
okupljanja većeg broja osoba Vijeće je jednoglasno odlučilo da se od programske 
aktivnosti odustane. 

  
 
 

AD 6 
 AD 6.1. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građanke koja moli da se u 
plan Malih komunalnih akcija uvrsti prijedlog osvjetljavanja stepeništa između 
Mihanovićeve ulice i ulice Mirka Piškulića.  

    
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Obzirom da je plan Malih 
komunalnih akcija za 2022. godinu već usvojen prijedlog će se uzeti u obzir na 
razmatranje za 2023. godinu. 

 
 

 AD 6.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu Vijeća mjesnog odbora 

Srdoči. Vijeće MO Srdoči uputilo je Gradonačelniku i Odboru za promet pri Gradskoj 
upravi prijedlog za izradu elaborata o povećanju prometne sigurnosti na području Grada 
Rijeke, a prijedlog su uputili i ostalim Vijećima mjesnih odbora na razmatranje. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon rasprave donesena je 
jednoglasna odluka kako Vijeće neće podržati prijedlog Vijeća MO Srdoči iz razloga 
što bi se na izradu elaborata o povećanju prometne sigurnosti na području Grada 
Rijeke utrošila velika sredstva, a elaborat bi samo istaknuo problematične lokacije 
koje ugrožavaju sigurnost pješaka dok bi se za bilo kakvo rješavanje problema na 
pojedinačnim kritičnim točkama ponovno morali izrađivati novi elaborati i prometna 
rješenja za konkretne lokacije. 

    
 

AD 7 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 

AD 8 
 Nije bilo prijedloga. 
 

Sjednica je završila u 19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 



   Nika Pavlinić                       Marino Mataija 


